



神州国旅

## 魅力中东欧 五国伴我行

中东欧对于国内游人来说是一处未开发的处女地。除了可以顺着多瑙河沿岸游览布达佩斯、布拉迪斯拉发和维也纳外，在布拉格和波兰的华沙的观光旅行，将让大家领略古老城市的文化魅力。

布拉格的老城区是世界文化遗产，充满着古老欧洲的氛围，让影片《雾都孤儿》都取景于此。沿着查理街走向伏尔塔瓦河上的查理大桥，两旁矗立着圣者雕像，桥上尽是街头艺术家，现场创作绘画与雕塑、制作手工饰品及演奏，让人驻足不舍。到老城广场逛逛去，映入眼帘的古老天文钟，会让人感慨时光的流逝。

同样是世界文化遗产的华沙老城，经历二战炮火却保留下来，得益于智慧的市民们乔装打扮，让城市建筑逃过一劫。流连波兰诺夫宫，尽情观赏艺术绘画和古代雕塑带来的身心愉悦的感觉。走在皇家大道上，惬意享受悠闲下午的美好时光。

### 产品名称：

神州国旅 11日5国（波兰、捷克、斯洛伐克、奥地利、匈牙利）旅游线路。



## Charming Visit to Five Countries in Central and Eastern Europe

For Chinese tourists, Central and Eastern Europe are virgin lands worthy of exploration. Apart from touring Budapest, Bratislava and Vienna along the Danube River, sightseeing in Warsaw and Prague is also spectacular, an experience enchanted by the cultural charm of the ancient cities.

As a world cultural heritage site with an ancient European feel, the old town in Prague was chosen as the shooting location of the 2005 film *Oliver Twist*. Along Charles Street, heading toward the Charles Bridge on the Vltava River, tourists are met with lively scenes of street artists painting, carving sculptures, crafting handmade jewelry or performing, with holy statues on each side of the bridge. Wandering about the old town square, you may at times feel as if you have been transported back in time.

Another renowned world cultural heritage site is the old town in Warsaw, Poland's capital. Warsaw survived the Second World War thanks to the disguises and resistance of its clever citizens. Linger near the White Palace, visitors are immersed in the visuals of ancient paintings and sculptures. Enjoying oneself walking on the Royal Avenue in the afternoon is another captivating experience.

### Tour Details:

Five countries (Poland, the Czech Republic, Slovakia, Austria and Hungary), covering 11 days. Tour organized by Shenzhou CITS.

查理大桥





## 凯撒旅游

## 无限风光在北非

突尼斯位于非洲大陆最北端，北部和东部濒临地中海，隔着海峡与意大利西西里岛相望，是世界上少数几个集中了海滩、沙漠、山林和古文明的国家之一。身在非洲，却不像非洲；神似欧洲，却不是欧洲。

到突尼斯蓝白小镇，在那里吃一顿正宗的突尼斯午餐。在专门的马赛克工坊，跟当地老师学习并亲手制作一款独具突尼斯特色的马赛克工艺品。还可以充分了解当地特色香料和食材，品尝著名的突尼斯烤肉，观看激情四溢的突尼斯肚皮舞表演。

再来就是到杰尔巴岛，这是北非地区最大的岛屿，拥有沙滩、阳光，还有大片椰枣树、橄榄树和白色房屋。在岛上，行程里会留出充足的自由活动时间，让大家参与独特的当地旅游文化活动。如可以品尝亲自采摘的柑橘，并制作成橙汁来品尝。

## 产品名称：

凯撒旅游，幸福定制——突尼斯 10 日花样私家团

## The Limitless Scenes of North Africa

Located at the northernmost end of Africa, with the Mediterranean to both the north and the east, Tunisia is one of the few countries in the world featuring beaches, deserts, mountains and ancient civilization. Separated from Italy by the Strait of Sicily, Tunisia appears almost as if it is not in Africa at all. It is almost a Europe outside of Europe.

A Tunisian town with spectacular buildings of blue and white is an excellent setting to taste an authentic local lunch. In a special Mosaic workshop, learn to make unique Mosaic crafts with Tunisian characteristics under the guidance of a local expert. You will also gain a full understanding of local spices and ingredients, as well as have the chance to taste Tunisia's famous barbecue. You can even watch passionate Tunisian belly dance performances.

Next, we come to Djerba Island, the largest island off the coast of North Africa. It features beaches, sunshine, forests of date palm trees, olive trees and beautiful white houses. On the island, a sufficient amount of free time will give everyone the chance to participate in unique local tourist and cultural activities. These include tasting self-picked oranges and making fresh orange juice.

## Tour Details:

Customized 10 day private group tour of Tunisia, organized by CAISSA Touristic.



突尼斯蓝白小镇  
卢塞恩的“廊桥遗梦”



## 途牛网

卢塞恩的“廊桥遗梦”  
——卡佩尔桥

顺着阿尔卑斯山脉，到达卢塞恩，在城市旁的琉森湖上，一定要去看看欧洲最古老的有顶木桥——卡佩尔廊桥，感受浪漫的中古情怀。这座廊桥建于 1333 年，上面绘制着 120 幅宗教壁画，为我们讲述着卢塞恩的往事。漫步其间，享受它的迷人风光。透过桥上不同角度，看古色古香的建筑和郁郁葱葱的自然山水，呼吸雪花与草地的自然香气，心中的污浊也随流而逝。

## 产品名称：

途牛网，瑞士——邂逅冰雪童话王国。

瑞士旅行人气产品：法国 + 瑞士 11 日游、瑞士 + 法国 13 日游、法瑞意德 11-13 日游

法瑞意 3 国游：法国 + 瑞士 + 意大利 10 日游、法国 + 瑞士 + 意大利深度 13 日游、法意瑞 + 庄园酒店 + 托斯卡纳庄园 13 天游

欧洲经典 4 国游：法瑞意德 11-13 日游、法瑞意德 9 晚 12 日游、法意瑞 + 希腊 14-15 日游

瑞士深度游：瑞士 10-12 日游

## The Bridges of Lucerne—Kapellbrücke

Along the Alpine Mountains on the way to Lake Lucerne, remember to take a look at Europe's oldest covered wooden bridge, the Kapellbrücke, to feel its medieval romance. The covered bridge was originally built in 1333, and the 120 religious paintings on it tell us about Lucerne's past. Stroll along the bridge to enjoy its charming scenery. From various aspects of the bridge, tourists can gaze upon the antique architecture and lush natural landscape, breathing in the natural aroma of both snowflakes and green grass, which helps to clear one's mind and heart.

## Tour Details:

Switzerland — Encountering the Snowy Kingdom of Fairy Tales, organized by Tuniu.

Popular Switzerland Tours: 11 days from France to Switzerland; 13 days from Switzerland to France; 11-13 days in France, Switzerland, Italy and Germany.

Tour across three countries (France, Switzerland and Italy): 10 days in France, Switzerland and Italy; 13 days in France, Switzerland and Italy; 13 days in the three countries, including the Manor Hotel and Tuscany Manor.

Classic tour in four European countries: 11-13 days in France, Switzerland, Italy and Germany; 12 days (with nine nights) in France, Switzerland, Italy and Germany; 14-15 days in France, Switzerland, Italy and Greece.

All-round Tour of Switzerland: 10-12 days in Switzerland.